

Title (en)

PUTTING AID FOR GOLFERS.

Title (de)

EINPUTTHILFE FÜR GOLFSPIELEN.

Title (fr)

DISPOSITIF AIDANT A POTER POUR JOUEURS DE GOLF.

Publication

EP 0107681 A1 19840509 (EN)

Application

EP 83901308 A 19830427

Priority

AU 375282 A 19820427

Abstract (en)

[origin: WO8303770A1] A putting aid (10) for golfers has a pair of parallel guide members (11) interconnected by connecting straps (12, 13). A loop portion (14) open at its bottom, is provided centrally of one of the connecting straps (12). The loop portion (14) is dimensioned to enable a golf ball (15), correctly struck by the putter head (16), guided by the guide members (11), to pass through the loop portion (14). Lugs (12a) on the connecting straps (12,13) are releasably engaged in sockets (11a) in the ends of the guide members (11). The height of the guide members (11) is selected to train the golfer to limit the height of his backswing by maintaining the putter head (16) between the guide members (11).

Abstract (fr)

Un dispositif permettant de pratiquer le coup roulé (10) pour des joueurs de golf possède une paire d'organes parallèles de guidage (11) reliés entre eux par des bandes de connexion (12, 13). Une portion de boucles (14) ouverte à sa partie inférieure est formée au centre de l'une des bandes de connexion (12). La portion de boucle (14) est dimensionnée pour permettre à une balle de golf (15), correctement frappée par la tête (16) d'un poteur guidée par les organes de guidage (11) de passer au travers de la partie en forme de boucle (14). Des tenons (12a) prévus sur les bandes de connexion (12, 13) sont engagés de manière libérable dans les socles (11a) aux extrémités des organes de guidage (11). La hauteur des organes de guidage (11) est sélectionnée pour entraîner le joueur de golf à limiter la hauteur de son mouvement balancé vers l'arrière en maintenant la tête (16) du poteur entre les organes de guidage (11).

IPC 1-7

A63B 69/36

IPC 8 full level

A63B 69/36 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63B 69/36211 (2020.08 - EP); **A63B 69/3676** (2013.01 - EP US); **A63B 2071/024** (2013.01 - EP); **A63B 2209/10** (2013.01 - EP);
A63B 2210/50 (2013.01 - EP)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8303770 A1 19831110; EP 0107681 A1 19840509

DOCDB simple family (application)

AU 8300047 W 19830427; EP 83901308 A 19830427